

Issachar Watchmen Methodist 29/10-04/11/2020

Prayer Items for 5th week of October

1. Family:

Pray for holiness in family: Give thanks to the Lord, for His holy light shines into our families. May He cleanse all filthiness within, bringing healing and restoration.

~ May God watch over our hearts and minds, especially our perception of love and sex, to not be tainted by the world, but cleansed by His truth, so that we are aware of our lust and pride. May all familial relationships - marriages, parent-child, siblings - be protected by God and glorifies Him.

~ May God have mercy on those who feel distanced and lonely in their relationships with family members. May God's love fill their souls. May the salvation of Jesus Christ on the cross save all who are struggling in sin. May the blood of Jesus Christ cover and heal all broken-souls, restoring their God-created image.

2. Church:

Pray for courage in the Church of Malaysia and Sarawak: Thanks be to God, who always leads us as captives in Christ's triumphal procession and uses us to spread the aroma of the knowledge of him everywhere. (2 Corinthians 2:14)

~ May God strengthen our faith, in this Eschatological era, when faced with natural and human disasters, when facing this rapidly changing world, and when facing waves of the rejection of the truth, that the church stays firm, embracing God's unfailing love, believing that nothing can separate us from the love of God.

~ May God strengthen our heart, to receive a fresh vision from Him, to trust that He will do new things. May the Holy Spirit renew us, to have renewed empowerment to do mission and evangelism, to have new understanding of the Bible, to have spiritual view on administrative matters that brings about transformation.

3. Nation:

Pray for the future of our country: Give thanks to the Lord, for we living in a country blessed with younger generations.

~ May God protect those who grow up in the era of information technology, grant them spiritual discernment in the virtual world, and wisdom in choosing which websites to browse. Pray that they have better self-control to avoid all sorts of sexual, violence, and truth-altering games and media.

~ May God forgive irresponsible parents and elders, for ignoring the younger generation, resulting in internet addiction. May God raise up parents who value teaching by example, who are willing to give their time and energy to teach their children, and build healthy interpersonal relationships.

4. World:

Pray for the pandemic and political situation around the world: Praise God for God is our refuge and strength, an ever-present help in trouble. (Psalms 46:1)

~ God is God of all nations, in whom we can rely on. When we turn to God, He will show His power and miraculous works in various countries, especially in their political situation. May God turn His face upon all frontliners in this pandemic war too. May God humble all before Him.

~ Almighty God who was, and is and is to come, every life is in Your hand. May You have mercy on us, lead us to overcome difficulties of our lives. Help us to trust in You to believe that You will grant us strength and peace.

卫理公会以萨迦守望者 29/10-04/11/2020

十月第五个星期的祷告事项

1. 家庭

为着家庭的圣洁祷告：感谢上帝，祢圣洁的荣光照耀在家庭中的每一段关系，除尽污秽，带来修复和医治！

～求主监察我们的心思意念，对爱和性的观念被祢的真理炼净，不被世俗价值所绑架，更不放纵眼目的情欲、今生的骄傲和肉体的情欲。愿恋爱、婚姻和亲子关系都在耶稣基督里得蒙保守，一心一意荣耀上帝圣名。

～求主怜悯在家庭关系上有感到疏离和孤独的人们，愿主耶稣基督的大爱填满一切空虚的心灵，愿主耶稣基督十字架的救恩拯救一切在罪恶中挣扎的，愿主耶稣基督的宝血遮盖和医治破碎身心灵，恢复上帝所造的真实美好。

2. 教会

为着教会勇往直前祷告：赞美万军之耶和華常帥領我們在基督里夸勝，并藉著我們在各處显揚那因认识基督而有的香气！

～求主坚固众教会的信心，在末世的時代中，面对各样天灾人祸，面临瞬息万变的世界，迎向越来越抗拒真理的浪潮，教会依然能以纯正的信心仰望上帝那不变的爱，深信世上没有任何事物能叫我们与上帝的爱隔绝。

～求主刚强众教会的心，全心领受祢而来的异象，听凭主言勇敢做新事，愿圣灵的更新常在众教会当中运行，对宣教布道有积极的新推动力，对圣经真理有深度的新亮光，对各样行政规划有属灵的洞见并带来生命的影响力。

3. 国家

为着国家未来的栋梁祷告：感谢上主，让我国各族人民都得蒙生养之福，得以延续后代。

～求主护佑在科技网络时代中成长的新一代，加添他们在难以监督与约制的虚拟世界中有属灵的辨别力去选择有益的资讯与社交的网站，也有自制力去抵挡网络上各样色情、暴力、扭曲真理等元素的游戏或影视。

～求主赦免失责的父母长辈们，因只顾及本身便利而间接培养了网瘾的下一代，求主兴起有远见的家长们看重身教和陪伴，愿意付出时间与精力去教导下一代在真实的世界中生活，培养他们建立健康、友好的人际关系。

4. 世界

为着各国疫情与政局祷告：赞美耶和華我們的上帝，祢就是我们的避难所，是我们坚固的保障，是我们在患难中随时帮助！

～万国万邦的主上帝，祢是我们唯一的倚靠，当我们回转向祢，祢就回转向我们，求主伸出祢全能的膀臂，彰顯祢的大能和奇妙的作為在不同的国家局势中施行拯救，也求主顾念每个在与疫情抗战的人，叫人谦卑归顺祢，站立在祢的磐石上。

～昔在、今在、以后永在的全能者，各国人民的生命和生计都在祢大能的手中，求主施恩怜悯，带领众子民渡过每一个生活上的难关，也恳求主帮助我们坚心倚赖祢，深信祢必赐力量给祢的子民，必赐平安的福给祢的子民。

Isakhar Pengawal Methodist 29/10-04/11/2020

Doa minggu kelima Oktober

1. Keluarga

Berdoa untuk kesucian keluarga: Bersyukur kepada Tuhan, kemuliaan-Mu yang suci menerangi setiap hubungan dalam keluarga, mengingkirkan ketidaksucian, membawakan pemulihan dan penyembuhan.

~Mohon Tuhan bapa mengawasi akal dan pemikiran kita, agar prepektif kita terhadap cinta dan seks akan diperbaiki oleh kebenaran-Mu, supaya tidak dipengaruhi oleh nilai-nilai duniawi, lebih-lebih lagi yang diinginkan oleh keinginan hati orang berdosa, dan yang dilihat lalu dikehendaki, serta yang dibangga-banggakan. Mohon Tuhan bapa mengiringi hubungan cinta, perkahwinan dan keluarga umat-Mu diperkukuhkan dalam Yesus Kristus dan semua hubungan dapat memuliakan nama Tuhan dengan sepenuh hati.

~Mohon Tuhan bapa mengasihi mereka yang terasing dan berasa kesepian dalam hubungan keluarga, mintalah kasih karunia Tuhan Yesus Kristus yang agung memenuhi ruang hati yang berada dalam kekosongan. Mohon keselamatan Yesus Kristus di atas kayu salib menyelamatkan orang yang berada dalam dosa, darah Yesus Kristus meliputi dan menyembuhkan tubuh dan jiwa yang cedera, dan dapat memulihkan ciptaan asal yang memuaskan Tuhan.

2. Gereja

Berdoa untuk Gereja supaya terus maju ke depan: Bersyukur kepada Allah! Kerana kami hidup bersatu dengan Kristus, kami sentiasa dipimpin oleh Allah untuk menyertai perarakan kemenangan Kristus. Allah menggunakan kami agar berita tentang Kristus tersebar seperti bau yang harum semerbak ke merata tempat.

~Dalam zaman kiamat, mohon Tuhan bapa mengukuhkan iman setiap Gereja untuk menghadapi segala bencana, menghadapi dunia yang sering berubah, menghadapi penentangan terhadap kebenaran-Mu, Gereja terus bergantung kepada kasih-Mu yang tidak pernah berubah dengan iman yang kukuh, dan yakin tiada apa-apa pun yang dapat memisahkan kami daripada kasih-Mu.

~Oh Tuhan kukuhkan Gereja-Mu untuk menerima penglihatan daripada-Mu dengan sepenuh hati, mendengar Firman-Mu dan melakukan perkara-perkara baharu dengan keberanian. Mintalah roh kudus membaharui dan memberikan dorongan kepada Gereja untuk menggerakkan misi dan penginjilan, mempunyai pemahaman yang kukuh terhadap Kebenaran-Mu, dan memiliki kerohanian yang mendalam dalam segala pentadbiran supaya boleh memberi impak yang baik kepada orang di sekeliling.

3. Negara

Berdoa untuk bakal tunjang Negara: Bersyukur kepada Tuhan, semua bangsa di Negara ini mendapat berkat daripada Tuhan untuk mendapat anak secara turun-temurun.

~Mintalah Tuhan melindungi generasi muda yang hidup di zaman teknologi, berikan mereka hikmat daripada roh kudus untuk melayari laman web dan media sosial yang berguna di dunia maya yang sukar dikawali dan diawasi. Bantulah mereka ada pengawalan diri untuk menjauhi diri daripada permainan atau filem yang mempunyai unsur pornografi, keganasan, dan unsur yang bertentangan dengan kebenaran.

~Mintalah Tuhan mengampuni ibu bapa yang hanya mementingkan kepentingan diri sendiri sehingga mengabaikan tanggungjawab sebagai ibu bapa, ini telah memupuk anak-anak mereka tergelincir masuk dalam maya ketagihan Internet. Tuhan, bantulah ibu bapa berpenglihatan jauh, menitikberatkan anak-anak mereka dan memberi teladan yang baik kepada anak dan sanggup meluangkan masa untuk menemani anak, mengajar anak-anak cara hidup yang sihat, mengajar mereka cara-cara untuk memupuk hubungan yang erat dan mesra dengan orang di sekeliling.

4. Dunia

Berdoalah untuk keadaan wabak dan keadaan politik : Pujilah Allah, Dialah perlindungan dan kekuatan kita; Dia selalu bersedia menolong kita pada masa kesusahan.

~Tuhan segala bangsa dan Negara, kamulah pergantungan kami. Apabila kami berpaling kepada-Mu, Kamu akan mengampuni kami. Mintalah Tuhan menghulurkan tangan-Mu yang Maha berkuasa untuk menunjukkan kehebatan dan keajaiban-Mu yang luar biasa, selamatkanlah negara-negara yang menghadapi pelbagai cabaran. Lindungilah mereka yang sedang memerangi wabak Covid-19. Kami harus merendahkan diri dan mentaati-Mu Tuhan, ajarlah kami supaya berdiri kukuh di atas bukit batu-Mu.

~Tuhan yang ada, yang sudah ada, yang akan datang dan yang Maha berkuasa, kehidupan dan nyawa rakyat di seluruh dunia berada di dalam tangan-Mu, Tuhan berbelas kasihanlah dan memimpinlah rakyat-Mu untuk mengatasi setiap kesulitan dalam kehidupan. Tuhan, bantulah kami untuk bergantung sepenuhnya kepada-Mu dan yakin bahawa Kamu akan memberi kekuatan kepada rakyat-Mu dan memberkati rakyat-Mu dengan kesejahteraan.